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Prodaja Adrie Airways se je začela

RA SLOVENIJA 1, 09.01.2014, DOGODKI IN ODMEVI 15.46

Prodaja našega edinega letalskega prevoznika Adrie Airways se je začela. Slovenski državni holding,
Družba za upravljanje terjatev bank in PDP so včeraj podpisali sporazum o skupnem nastopu pri prodaji
skoraj 92 odstotnega deleža v Adrii. Razmere na letalskih trgih pa niso najbolj ugodne za prodajo. Velike
letalske družbe se ukvarjajo predvsem vsaka s svojim poslovanjem in ne z novimi nakupi. Poznavalci
razmer zato menijo, da bi bilo za Adrio najbolje, če bi dobila finančnega vlagatelja. Prispevek Milana
Trobiča.
MILAN TROBIČ: Postopek prodaje se je po besedah prvega moža Slovenskega državnega holdinga Mateja
Pirca tako začel.
MATEJ PIRC: V postopku, kjer bomo v prvi fazi k sodelovanju povabili finančne in pravne svetovalce si
bomo predvsem prizadevali pridobiti vlagatelja, ki bo deloval v smeri zagotovitve obstoja in dolgoročnega
razvoja Adrie Airways.
TROBIČ: Pirc doda, da bodo v prvi fazi zbirali nezavezujoče in nato v drugi fazi zavezujoče ponudbe, ob
tem pa pričakuje, da bo celoten postopek končan do letošnjega poletja. In kaj bo, če do prodaje ne pride?
PIRC: Če do prodaje ne pride bo družba poslovala naprej enako kot sedaj, vsekakor bo pa potrebno
prestrukturiranje družbe tako v poslovnem kot finančnem smislu.
TROBIČ: Prodajni postopek je prepozen, saj je država vmes že nekajkrat finančno sanirala dolgove Adrie
in tudi skupščina decembra lani je bila namenjena temu, saj so odprodali še zadnji dve letali, ki jih sedaj
plačujejo preko poslovnega lizinga, pravi predsednik Društva malih delničarjev MDS Rajko Stankovič, ki
doda, da v prodajni ceni za ponujene delnice ne more ugibati. Teoretično bi družbo lahko prodali tudi za
1 evro. Bo pa novi lastnik, kdorkoli že, takoj po nakupu iztisnil male delničarje.
RAJKO STANKOVIČ: Moram pa povedati, da mali delničarji smo že sedaj bistveno po 1 procent, tako da
bom rekel, na nek način bo to odrešitev tudi za male delničarje, ki ta trenutek v bistvu imajo del neke
delnice iz katerih pa nekih ekonomskih koristi nimajo.
STANKOVIČ: Stankovič še doda, da bo ta prodaja olajšanje tudi za banke in druge lastnike, ki bodo sprejeli
kupnino kakršnakoli že bo.
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